

Invented for life



BOSCH

300 Series VeroCafe

Fully Automatic Espresso Machines

Maximum taste, minimum effort.

Un maximum de goût pour un minimum d'effort.



With
**Easy Select
Panel**



**Enjoy your perfect coffee at the touch of a button.
Made by you, right at home.**

Préparez vous-même le café parfait chez vous en appuyant sur un simple bouton.



300 Series VeroCafe

Fully Automatic Espresso Machines

Our fully automatic espresso machine offers a simple and convenient way to enjoy barista-quality coffee from fresh beans at the touch of a button.

Thanks to the Easy Select Panel, the machine is very user-friendly. Milk Express provides an easy way to make milk-based drinks and is dishwasher-safe for easy cleaning. The combined Calc'n Clean Program reduces cleaning time, while the Aroma Max System lets you make the perfect cup of coffee from your beans thanks to features such as a ceramic grinder and advanced brewing technology.



Notre machine à espresso entièrement automatisée offre un moyen simple et pratique de déguster un café de haute qualité à partir de grains frais, en appuyant simplement sur un bouton.

La machine est très conviviale grâce au panneau Easy Select. Milk Express permet de préparer facilement des boissons à base de lait et va au lave-vaisselle pour un nettoyage facile. Le programme combiné Calc'n Clean réduit le temps de nettoyage, tandis que le système Aroma Max transforme à tout coup les grains de café en une tasse de café parfaite grâce à des caractéristiques telles qu'un moulin en céramique et une technologie d'infusion avancée.

Aroma Max System



The unique Aroma Max System guarantees maximum coffee indulgence with every cup.

Le système unique Aroma Max garantit un maximum de plaisir à chaque tasse.

Milk Express



Cappuccino and latte macchiato made easy. Pour the milk into the cup, and the rest is taken care of at the touch of a button.

Cappuccino et latte macchiato en toute simplicité. Versez le lait dans la tasse : le reste s'effectue automatiquement d'une simple pression sur un bouton.

Milk frother



All-in-one frother for easy removal and cleaning.

Mousseur à lait tout-en-un pour un retrait et un nettoyage faciles.

Front-opening service door



Suitable for tight spaces and convenient for cleaning.

Convient aux espaces restreints et facilite le nettoyage.

Easy Select Panel



Coffee specialities at the touch of a button – even cappuccino and latte macchiato.

Les spécialités de café sur simple pression d'un bouton – même le cappuccino et le latte macchiato.

Calc'n Clean



Automatic cleaning and descaling program for easy maintenance.

Programme de nettoyage et de détartrage automatique pour un entretien facile.



TIU20508

**Aroma-plus
package:**

- + 6 aroma strengths
- + Active cup warmer

**Ensemble
Aroma-plus :**

- + 6 forces de l'arôme
- + Chauffe-tasse actif

TIU20307

Comfort package:

- + Display with text & symbols
- + 5 coffee strengths
- + Double Cup for coffee

Ensemble Confort :

- + Affichage avec textes et symboles
- + 5 forces de café
- + Double Cup pour le café

+ Laquered front

+ Panneau avant laqué

TIU20109

- ▶ Coffee Direct: Illuminated sensor keys for ease of use
- ▶ One-touch functionality with new high-gloss, in-cup frother
- ▶ 15 bar pump pressure
- ▶ Bean lid with rubber seal ¹ to keep the flavor in
- ▶ 3 coffee strengths

- ▶ Coffee Direct : touches illuminées pour une utilisation facile
- ▶ Fonctionnalité à une seule touche avec nouveau mousser à lait lustré qui mousse directement dans la tasse
- ▶ Pression de pompe de 15 bar
- ▶ Couvercle de récipient à grains avec joint en caoutchouc¹ qui préserve les arômes
- ▶ 3 forces de café

¹ Only with model TIU20109

¹ Uniquement pour le modèle TIU20109

Bosch Home Appliances
Électroménagers Bosch

www.bosch-home.ca

Call Center Support / Service à la clientèle :
1-800-944-2904

23-BOS-1642

©2024 BSH Home Appliances Corporation

All rights reserved.

Bosch is a registered trademark of Robert Bosch GmbH.
Tous droits réservés.

Bosch est une marque déposée de Robert Bosch GmbH.



8001306027



BOSCH